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AGENDA
Koppel-activiteiten

1 September 2015
■  Info-avond EnErgIE

20 September 2015
■  ConCErt fanfarE 

18 t/m 20 September 2015
■  KErmIs

Openbare vergaderingen
Dorpsraad in de Koppel (20:15 uur)

■ 9 sEptEmbEr 2015

■ 14 oKtobEr 2015

■ 10 novEmbEr 2015

■ 17 dECEmbEr 2015

1.

MFC De Koppel: 
terug bij af?

door Michel Schobben

Op de door Destion belegde gebrui-
kersbijeenkomst op 8 juli eindigde 
directeur Wilbert Pothoff met een 
vergelijking tussen de bouw van een 
kathedraal en de bouw van MFC de 
Koppel. Nu deze laatste er eenmaal 
staat, zal deze niet snel worden afge-
broken en zorgt ze voor aantrekking-
skracht op de gemeenschap. 

Gezien de hoge bezettingsgraad van 
De Koppel  lijkt deze stelling te klop-
pen maar feit is wel dat het zowel 
BV ’t Dorpshuus als ook opvolger 
Destion, met beheerder 4Events, niet 
gelukt is een sluitende exploitatie te 
draaien. 4Events heeft aangegeven 
niet als beheerder verder te willen 
en zal daarom het beheer binnen 
enkele maanden weer terug gaan 
geven aan eigenaar Destion. Zij 

blijven wel beschikbaar als moge-
lijke partner voor het organiseren van 
activiteiten. Gezien de toekomstver-
wachting is het niet reëel te denken 
dat een andere exploitant zich meldt.

Ongewis
Met het oog op bovenstaande is Des-
tion gesprekken gestart met Dichter-
bij en de school , twee grote huurders. 
Voor de school verandert er niet veel 
maar bij Dichterbij is de toekomst 
ongewis. De kans is vrij groot dat de 
organisatie en cliënten De Koppel 
zullen verlaten waarmee ook ’t Wink-
eltje zal verdwijnen. Daardoor wordt 
de openstelling overdag een nog 
groter probleem dan die nu al is. 
Dit door Pothoff geschetste scenario 
leidt tot veel ophef en verontrusting 
bij de in groten getale opgekomen 
gebruikers. Hoe nu verder?
Pothoff heeft het over een pragma-

tische oplossing met een sleutelbe-
heerder en eigen koelkast per (grote) 
gebruiker en een koffieautomaat. Of-
tewel: weer terug naar af, zo voelt 
dat voor veel aanwezigen. Hier is het 
dorp de dupe van. 

Uitgezocht
En wat te denken van thema’s als 
onderhoud, verantwoordelijkheid, 
aansprakelijkheid, vergunningen 
en verzekeringen? Dit zal goed uit-
gezocht moeten worden. Vragen over 
deze punten kunnen bij Pothoff zelf 
of bij Tjeerd Lameris worden  neerge-
legd.

Ook komt de rol van de gemeente aan 
de orde. Deze is nu niet uitgenodigd 
maar zal volgende week worden bi-
jgepraat door Destion, de Stichting 
Gemeenschapshuis Middelaar en de 
Dorpsraad. Hoe wordt de (morele) 
verplichting om de leefbaarheid van 
de kernen in stand te houden verta-
ald in gemeentelijk beleid? Of is dat 
alleen maar verkiezingsretoriek? 
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Marieke
Tijd

2.

Toen onze kinderen op basisschool De 
Staaij zaten, heb ik een metalen, ver-
rijdbaar ziekenhuisscherm 
met stoffen bekleding in 
bruikleen gegeven. Het 
werd bij vele activiteiten 
als afscheiding of deco-
ratie gebruikt. Toen Yvon 
van school afging, wilde 
de school het scherm graag langer 

Het was al eerder gemeld: Middelaar 
krijgt dit jaar een grotere kermis, met 
aantrekkelijke activiteiten voor jong 
en oud. Het Gilde St. Sebastianus, 
de Dorpsraad, 4Events van De Kop-
pel en de firma Sterrenberg hebben
hiervoor hun krachten gebundeld. De 
kermis krijgt hiermee nog één kans 
om zijn bestaansrecht te bewijzen. 

Tussen 18 en 20 september staan de 
gevarieerde attracties op het Kerk-
plein en de Dorpsstraat  tot aan het 
Wellensstraatje. Er zijn diverse leu-
ke spelletjes te vinden. Kleintjes 
kunnen eendjes vissen, voor hen is 
er onder andere ook een vliegtuig- 
molen en trampoline. Anderen kun-
nen hun geluk beproeven bij spelen 
zoals de Pusher en de fotoschiet-
salon. Zij kunnen zich ook vermaken 
in de botsauto’s en de Number One, 
een lange bank die zowel linksom als 
rechtsom draait en garant staat voor 
een leuke rit. 
En natuurlijk is er ook gedacht aan 

lenen omdat het zo handig was. Maar 
nu weet op school niemand meer wat 

er mee gebeurd is. Weet ie-
mand toevallig waar mijn 
scherm is gebleven? Bij 
voorbaat dank.

Mary Wattimena-Hermsen 
024-6963204/

                 06-12113050

de lekkere trek! Heerlijke oliebollen, 
krentenbollen en appelbollen, lekkere 
suikerspinnen en zuurstokken maken 
de kermissfeer nog specialer. 

Op zondag 20 september wordt de 
kermis op de Dorpsstraat aangevuld 
met een braderie. In circa vijftig 
kraampjes zullen allerlei leuke spul-
letjes te verkrijgen zijn. Enkele 
plaatsen zijn nog vrij. Bent u geïn-
teresseerd in een marktkraam/stand/
grondplaats, dan kunt u contact 
opnemen via www.stergroepevents.nl 

Kortingsbonnen 
Voor alle kermisattracties zijn kor- 
tingsbonnen te krijgen. Deze zijn uit 
te printen via: 
www.kortingsbonnenboekjes.nl 
Na aanmelding is het ook mogelijk 
om alle beschikbare kortingsbonnen 
in de hele regio per e-mail te ont-
vangen. U kunt de kermisexploitant, 
firma Sterrenberg, ook liken op Face-
book.  Dan blijft u op de hoogte van 
alle kermissen bij u in de buurt. 

Grote kermis Middelaar 
biedt voor ieder wat wils 

Waar is het scherm gebleven?

Het was op 12 mei vroeg in de och-
tend. De klok van de kloosterkerk van 
St. Agatha begon met de eerste van 
zes slagen. Nog voordat zij aanzette 
voor de tweede slag antwoordde de 
klok van de Middelaarse  St. Lamber-
tuskerk met háár eerste slag. Alsof ze 
zeggen wou: ‘wâ gïj kunt, dâ kan ik 
ok!’ Er volgde een serie heldere sla-
gen waarin de twee klokken elkaar 
in strak ritme afwisselden. Voor de 
terloops meetellende luisteraar had 
het twaalf uur kunnen zijn, tijd voor 
het angelus, maar wie telt er nu nog 
klokslagen? Dat doe je alleen als je 
te vroeg wakker bent en dan raak je 
door zo’n zeldzame samenklank van 
klokken op slag de tel kwijt. Ik raak-
te door het verschijnsel geïntrigeerd 
maar was, denk ik, wel de enige. Hoe 
zou het om zeven uur gaan, vroeg ik 
me af, maar om zeven uur was ik na-
tuurlijk net te laat om te luisteren en 
later op de dag was de regelmaat van 
de klokken verdwenen. Vreemd ge- 
noeg sloeg de ene keer de Middelaarse 
klok eerder en de andere keer die van 
St. Agatha. Mij lijkt dat niet logisch 
maar iedere poging om daarover 
van gedachten te wisselen met mijn 
huisgenoten liep stuk op tijdgebrek. 
Of op onbegrip.
Tijd wordt tegenwoordig anders ge-
meten. Als je als burger gevraagd 
wordt je dorp zelf met bloembakken 
te versieren dan weet je dat de tijd 
gekomen is om het twee ton grote be-
grotingsgat van de gemeente te vullen. 
Als de fruitbomen versierd worden 
met rood-wit afzetlint dan weet je 
dat de kersentijd begonnen is. Als op 
zondag een gezellig geronk door de 
Dorpsstraat klinkt en je een Limburgs 
vaantje voorbij ziet komen dan weet 
je dat het tijd is voor de maandelijkse 
toertocht van de Middelaarse Motor-
club. En als de paddenstoelen van de 
ANWB plotseling voorzien blijken te 
zijn van nieuwe hoedjes, tja, dan heb-
ben de oude kennelijk hun tijd gehad. 
Iets anders kan ik er ook niet van 
maken, het zal de tijdgeest zijn…
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‘Je merkt dat iedereen de school 
belangrijk vindt’

Heleen Tonn vanaf 1 juni directeur van basisschool De Staaij

door Ellis Wiendels

“De belangstelling van ouders, 
mensen van Dichterbij die binnen 
komen wandelen, bezoekers van 
de Koppel die even een praatje ma-
ken: je merkt aan alles dat de school 
hier belangrijk wordt gevonden. Dat 
geeft een echt ‘wij-gevoel’ dat me 
erg aanspreekt.”

Heleen Tonn (51) uit Molenhoek is 
sinds 1 juni directeur van basisschool 
De Staaij. Helemaal vanzelfspre-
kend lijkt dat niet, met haar achter-
grond in de zorg en kinderopvang. 
“Ik heb een passie voor kinderen. Na 
ruim elf jaar als leidinggevende in 
de kinderopvang gewerkt te hebben, 
besloot ik de overstap te maken naar 
het basisonderwijs. Ik wil graag een 
bijdrage leveren aan de brede ontwik-
keling van kinderen en aan de vor-
mende taak die het onderwijs heeft.”

Ervoor zorgen dat kinderen goed 
voorbereid kunnen worden op een 
maatschappij die zich snel ontwik-
kelt, daar ligt voor Tonn de uitdaging. 
“Dat doe ik door de leerkrachten te 
ondersteunen en te begeleiden, door 
het bewaken van de kwaliteit van het 
onderwijs en door te zorgen voor een-
heid en een goede sfeer. Die diversi-
teit en het feit dat je het voor kinderen 
doet, maakt dit de leukste baan van de 
wereld. ” 

Directe lijnen
Het ‘dorpse’ ligt haar. “Ik kom oor-
spronkelijk uit St. Anthonis. Hoe-
wel het nu groter is, was het in mijn 
jeugd net zo’n dorp als Middelaar 
met mensen die elkaar groeten. De 
lijnen zijn direct, dat vind ik prettig. 
De ouders van de kinderen zijn voor 
mij ‘Middelaar’ en ik vind het dan 
ook fijn als ik na een schooljaar alle 
gezichten ken.” 

Het betekent ook dat ze aanwezig wil 
zijn bij gebeurtenissen als een Sinter-
klaasintocht. “Ik werk hier drie dagen 
in de week, maar schoolleider ben 
je 24 uur, zeven dagen in de week. 
Dat betekent dat je fungeert als het 
‘gezicht’ van de school als dat nodig 
is, in het dorpsleven staat. Maar 
bijvoorbeeld ook dat je ontwikke-
lingen in de maatschappij volgt, vak-
bladen en kranten leest, moeder bent 
van twee kinderen. Dat helpt allemaal 
bij het ontwikkelen van je visie op het 
onderwijs.” 
“Daarbij: als schoolleider zie ik het 
als mijn taak om iedereen mee te 
krijgen als dat in het belang van de 
kinderen en de school is. Dat is een 
boeiend proces omdat je met ver-
schillende belangen en personen te 
maken hebt.” 

Cadeautje
Het klikte met De Staaij, straalt ze. 
“Er moet wel een match zijn, voor 
mij is de ene school niet hetzelfde 
als de andere school. Ik ben hier heel 
positief ingestapt. Deze school is echt 
een cadeautje voor mij.”
Een cadeautje dat wat haar betreft 
nog lang kan blijven bestaan. “Maar 
als we het over het voortbestaan van 
De Staaij hebben, dan hebben we 
het over een gezamenlijk proces met 
ouders, MR, Ouderraad, de overkoe-
pelende stichting Lijn 83, gemeente, 
wethouder en ook de inwoners van 
Middelaar en Plasmolen. Hoe staat 
iedereen tegenover de school? Op de 
afsluitende informatieavond op 2 juli 
blikken team en de ouders terug op 
het schooljaar, en worden de plannen 
voor het komende schooljaar gepre-
senteerd. Zo komt er in elk geval een 
Kinderraad.”
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Een gezellig weerzien tussen allerlei planten en bloemen. (foto: Marieke Lemmen) 

Voor het vierde jaar vond begin juni 
de bloemenmarkt plaats. Deze ont-
moetingsdag die gehouden werd voor 
De Koppel, was georganiseerd door 
de amateurkwekers van Middelaar.

Die zondag 7 juni was ook dit jaar 
succesvol. Allerlei soorten planten en 
bloemen, koffie met lekker gebak, in-
teressante gesprekken en een gezellig 
weerzien met bekenden uit Middelaar 
en omgeving.
Allen die aan dit jaarlijks evenement 
hebben meegewerkt, hartelijk dank!

De Boerenbruiloftcommissie van CV 
De Krölstarte (oftewel  de Bbcie) 
heeft de afgelopen achttien jaar de 
boerenbruiloft georganiseerd op car-
navalsdinsdag. Door het contact met 
allerlei mensen en de gezelligheid is 
het een leuke activiteit om te mogen 
organiseren.
In gedachten zijn we al weer bezig 
met de 19e happening. Als organisa-
tie maken wij eind september de start 
voor het nieuwe seizoen.
Op dit moment bestaat de commissie 
uit Pierre en Annemieke Goossens, 
Wilmie Wijers, 
Wilma Lamers en Hans en Koos Bon-
gartz. Wij willen er heel graag enkele 
mensen bij hebben. Mensen die 
- frisse ideeën hebben
- in een sub-groepje een deel van de 
 grote dag kunnen verzorgen

- handig zijn
- de handen uit de mouwen willen 
 steken
- creatief zijn
- de kinderactiviteit willen 
 verzorgen.
Kortom: Wij denken aan mensen, die 
ons een beetje organisatie uit handen 
willen nemen en/of mee willen or-
ganiseren. Dan maken we er samen 
weer een mooie boerenbruiloft van!
Wil je meer weten of je aanmelden, 
aarzel dan niet en neem contact op 
met één van ons.

Alvast bedankt!

Pierre en Annemieke 024-6962302
Wilmie   024-6963312
Wilma   024-6962209
Hans en Koos  0485-312664

Erg blij zijn wij met onze zoon en 
broertje Bryan die op 5 juni is ge-
boren. De afgelopen weken hebben 
we heel veel leuke reacties uit Mid-
delaar en omgeving gekregen.
We willen dan ook graag iedereen be-
danken voor alle berichtjes, cadeaus 
en kaartjes!!

Harmen Wijers, Jessie Hopman 
en Ivy

Middelaar ontmoetingsdag

Kom de Boerenbruiloft-
commissie versterken!

Bedankt!
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Af en toe krijgen leden van de Dorps-
raad de vraag: ‘Wat doen jullie nou 
eigenlijk?’ Dat is niet in een of twee 
zinnen verteld; vandaar wat meer uit-
leg in de Dorpskrant. 

Eind 2008 is na het opstellen van het 
dorpsontwikkelingsplan (DOP) de 
behoefte ontstaan om de DOP-werk-
groep een meer permanente en 
formele vorm te geven. Hieruit is 
Stichting Dorpsraad Middelaar en 
Plasmolen ontstaan. Dit initiatief 
werd door de gemeente ondersteund 
en in een convenant werden de werk-
afspraken tussen de gemeente en de 
dorpsraad vastgelegd. Het doel van 
de Dorpsraad is de leefbaarheid in 
de kernen Middelaar en Plasmolen te 
behouden of te verbeteren. Dat doet 
de Dorpsraad voor en met de inwo-
ners van Middelaar en Plasmolen. De 
Dorpsraad heeft drie hoofdtaken:

1. Informeren
De Dorpsraad laat zich uitge- 

Het huis met die 
‘gekleurde lui-ken’ 
aan de Elzenstraat; 
zo wist een vrouw 
uit Middelaar 
meteen waar we 
wonen. Of het een 

positieve herkenning of een gelaten 
acceptatie was, is niet belangrijk om-
dat het gesprek heel aangenaam was. 
En zo is het vaak in Middelaar, het is 
prettig wonen, vriendelijke mensen, 

Ik ben Thea Theu-
n i s s e n - S i m o n s 
(56) en ik woon 
aan de Riethorster-
weg in Plasmolen. 
Mijn man Rinie 
en ik zijn de ei-

genaren van Bungalowverhuur De 
Riethorst, een bungalowparkje met 
tien recreatiebungalows. We hebben 
twee dochters en een zoon en inmid-
dels twee kleinkinderen.
Naast het runnen van ons bedrijf 
ben ik nog wat uren werkzaam in de 
zorg. Ook ben ik al verschillende ja-
ren actief als vrijwilliger bij de di-
verse verenigingen.
Sinds kort maak ik deel uit van de 
Dorpsraad. De keren dat ik bij verga-
deringen ben geweest, heb ik steeds 
dingen gehoord waar ik nog geen 

breid informeren over beleidszaken en 
ontwikkelingen die betrekking heb-
ben op de dorpskernen en informeert 
gemeente en inwoners over ontwik-
kelingen die van belang zijn voor de 
leefbaarheid in de dorpskernen. Zij 
neemt namens Middelaar en Plas-
molen deel aan informatiebijeen-
komsten. Daardoor worden de be-
langen van de kernen behartigd en 
ontstaat een netwerk waar bewoners 
en verenigingen gebruik van kunnen 
maken. Een belangrijke informatie-
voorziening waar de Dorpsraad aan 
bijdraagt is de Dorpskrant.

2. Organiseren
De Dorpsraad organiseert met en 
namens de gemeente bijeenkomsten 
voor de inwoners van Middelaar en 
Plasmolen. Een voorbeeld hiervan is 
de Meet & Greet waarbij alle inwo-
ners van de kernen op een informele 
manier in contact kunnen komen met 
de burgemeester en wethouders. Ook 
organiseert de Dorpsraad bijeenkom-

Wat doet de Dorpsraad nou eigenlijk? 

Even voorstellen:
Judith van Hees

Even voorstellen: 
Thea Theunissen 

sten zoals de inwonersbijeenkomst in 
mei 2014 om wensen en initiatieven 
te inventariseren.

3. Faciliteren, adviseren en 
     stimuleren
Waar wenselijk en mogelijk onder-
steunt de Dorpsraad activiteiten van 
(groepen) bewoners, actiegroepen of 
verenigingen met middelen en/of ad-
vies. Hierbij neemt de Dorpsraad een 
onpartijdig standpunt in. Bij proble-
men kan de Dorpsraad ondersteuning 
bieden bij het volgen van de juiste 
procedure of het vinden van de juiste 
ingang bij de gemeente. 

Op dit moment heeft de Dorpsraad 
tien leden te weten: 
Cor Braks, Paula Corten, Giel van 
Duijnhoven, Judith van Hees, Sjaak 
Hendriks, Hans Kolvenbach, Caro-
line van der Laan, Pedro Peters Seng-
ers, John  Siebers en Thea Theunis-
sen. 

weet van had. Het is dus interessant 
om je ergens bij aan te sluiten om 
te weten wat zich afspeelt, wat er te 
gebeuren staat, om eventueel je stem 
te laten horen en zo mogelijk mee te 
beslissen.
Daardoor kun je de leefbaarheid van 
ons dorp meebepalen.

in een prachtige omgeving. Voor mij 
een reden om me in te zetten voor het 
behoud en verder ontwikkelen van 
die omgeving. 
Maar dat is niet de enige reden om me 
in te willen zetten voor de Dorpsraad. 
Al sinds mijn studie stedenbouw-
kunde ben ik gepassioneerd over de 
leefomgeving en dat ik mijn erva-
ring inzet in de Dorpsraad is voor 
mij een logische stap. Mijn ambitie 
bij de Dorpsraad is om projecten die 
de leefbaarheid kunnen verbeteren 
zoveel mogelijk te ondersteunen en 
het thema duurzaamheid stevig op de 
agenda te houden. 
Daarnaast wil ik een toegankelijk 
aanspreekpunt zijn voor medebewo-
ners die problemen ondervinden of 
kansen zien in hun woon- en leefom-
geving. U kunt mij bereiken op mijn 
e-mailadres: 
judithvanhees@hotmail.com
 
Groet! Judith
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Dit project, met steun van de stadsre-
gio Arnhem-Nijmegen en de Dorps-
raad, heeft als hoofddoel om met 
flinke korting gezamenlijk energiebe-
sparende maatregelen voor uw huis in 
te kopen.
De informatiefolder waarin dit wordt 
uitgelegd, hebt u al ontvangen of zal 
binnenkort bij u worden afgegeven 
door een van de energie-ambassa-
deurs van ons dorp. Daarbij ontvangt 
u ook een enquêteformulier waarop u 
kunt aangeven voor welke vorm van 
energiebesparing u belangstelling 

Van 1947 tot 1968 verbond het 
voetveer Zeldenrust van de familie 
Mulders (van boerderij ‘de Kop’ uit 
Middelaar) Limburg met  Noord-Bra-
bant, tussen Sint Agatha en Mid-
delaar. Enkele enthousiaste Cuijkena-
ren hebben het voetveer in drie delen 
op drie plekken teruggevonden en het 
initiatief genomen om het voetveer 
bij evenementen en speciale gelegen-
heden weer in de vaart te brengen. 
Momenteel wordt het voetveer ge-
restaureerd om in november weer te 
kunnen varen.
Vele dorpsgenoten hebben in het 
verleden nog de oversteek over de 
Maas gemaakt per voetveer en zij 
vertellen er nog steeds (sterke) ver-
halen over.

Dorpenderby
De stichting Voetveer Zeldenrust en 
de dorpsraad Sint Agatha hebben 
elkaar gevonden en met het project 
’t Voetveer verbindt (ons weer) de 
finale van de Brabantse Dorpender-
by gehaald. De dorpenderby is een 
wedstrijd voor leefbaarheidsprojec-
ten van de provincie Noord-Brabant, 
dit jaar met het thema Cultuur. Uit de 
92 inzendingen zijn door de jury ne-

Buurtinitiatief van start in Middelaar en Plasmolen

Bericht van de Dorpsraad St. Agatha

Samen de energierekening te lijf 

’t Voetveer verbindt (ons weer)  

hebt. Na de inventarisatie van de 
wensen van de bewoners, zullen be- 
drijven uit de regio worden benaderd 
die energiebesparende maatregelen 
kunnen leveren of uitvoeren (bij- 
voorbeeld gevel- of vloerisolatie, 
zonnepanelen, raamisolatie). De be- 
drijven met de beste voorwaarden 
en hoogste groepskortingen zullen 
worden geselecteerd.

Vragen of meer informatie nodig om 
het enquêteformulier in te vullen?
U kunt een van de contactpersonen 

gen finalisten gekozen, die komend 
halfjaar worden gevolgd door Om-
roep Brabant TV. Wie bij de hoogste 
drie eindigen wordt voor 60 procent 
bepaald door de jury en voor 40 pro-
cent door stemmen van het publiek. 
Op 19 september is de eerste van 
twaalf wekelijkse uitzendingen 
op Omroep Brabant TV. Vanaf dat 
moment kan er tot eind november 
worden gestemd. Op 12 december is 
de finale. 

Het gaat in de dorpenderby om de 
leefbaarheid van kleine kernen.  Naast 
het weer in de vaart brengen van het 
voetveer heeft ons project ook ande-
re doelen. Een daarvan is het samen-
stellen van een boek met verhalen en 
foto’s over het verleden van de veer-
boot en de restauratie. Ook is het de 
bedoeling de voormalige kerkentocht 
Sint Agatha-Middelaar-Mook-Cuijk-
Sint Agatha terug te brengen in de 
vorm van een wandel- en fietsroute 
en diverse uitwisselingen tot stand te  
brengen tussen verenigingen binnen 
Sint Agatha en tussen Sint Agatha, 
het Kruisherenklooster en Middelaar.

Met dit project kunnen wij de leef-

of energie-ambassadeurs persoonlijk 
benaderen (contactgegevens vindt u 
in de folder).
Ook kunt u voor hulp en vragen te-
recht op onze informatiebijeenkomst.  

EERSTE INFORMATIEBIJEENKOMST 
IN DE KOPPEL

OP 1 SEPTEMBER 2015, 
START 20.00 UUR

Noteert u deze datum vast in uw 
agenda!

baarheid en de saamhorigheid in Sint 
Agatha en Middelaar weer een flinke 
extra impuls geven. Het biedt ons 
een geweldige kans om gezamenlijk 
ons dorp en ons verenigingsleven te 
presenteren. Wij willen graag zo veel 
mogelijk mensen in beweging breng-
en met ons unieke initiatief.

Meedoen?
Geïnspireerd geraakt? Je kunt mee-
doen door verhalen en foto’s te 
delen. Die kun je zelf aanleveren, 
laten opschrijven tijdens een inloop-
bijeenkomst of je kunt laten weten 
dat je geïnterviewd wilt worden. Als 
je mee wilt doen, meld je dan bij Giel 
van Duijnhoven (696 1214) van de 
Dorpsraad Middelaar en Plasmolen. 
Het wordt leuk!

Volg ons avontuur op Omroep Bra-
bant TV en op: 
www.brabant.nl/dorpenderby
Maar ook op onze Facebookpagina: 
www.facebook.com/dorpenderby-
stagatha
En stem op ons natuurlijk!

Dorpsraad Sint Agatha
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7.

VERENIGINGEN

door Petra Zwartjes

Vanaf het begin was het droevig 
gesteld met het wifi-bereik in De 
Koppel. Dat komt omdat de muren 
te dik zijn. Nou willen we niet dat 
De Koppel instort, sterker nog; we 
moeten er met z’n allen zoveel mo-
gelijk gebruik van maken. En nu 
kun je in De Koppel via je laptop of 
smartphone de hele wereld bereiken!
Wij van het Leespunt vonden dat het 
toch heel wat problemen oplevert 
als je beneden geen wifi hebt. Als 
je een cursus aan vrijwilligers wilt 
geven over het gebruik van de com-
puter bij het bestellen van boeken, zit 
je niet echt fijn in het halletje onder 
de trap. In eerste instantie maakte 
Gijs van GLDT Groesbeek op ver-
zoek van Kosien een offerte. Door de 
wisseling van de wacht was er geen 

De korfbalsters en voetballers van As-
trantia mogen dan wel genieten van 
een welverdiende rust, maar ook in de 
zomer gebeurt er van alles bij Astrantia.

Op het sportpark werkt de gemeente 
eraan om de velden na de zomerstop 
weer optimaal te kunnen opleveren. Op 
het trainingsveld staat in ieder geval 
al meer gras dan de afgelopen jaren.

geld meer beschikbaar voor wifi. 
Cor Braks van de Dorpsraad stelde 
toen voor om het klingelbuul-geld 
van de Boerenbruiloft van 2011, 
dat voor het  Jeugd- en Jongeren-
werk was opgehaald, daarvoor te 
gebruiken. Dat maakte de aanschaf 
van twee wifi-ondersteuners mo-
gelijk, op elke verdieping een. Het 
wachtwoord  hangt zichtbaar bij 
de bar en onder in de zaal. Daar-
mee wordt het gebruikersgemak van 
De Koppel nog groter, met dank 
aan het Jeugd- en Jongerenwerk.
In de vernieuwde foyer kun je heer-
lijk zitten aan de hoge tafel en over-
leggen met gebruik van je laptop. 
De computer van het Leespunt doet 
het nu ook beter en daar kan ieder-
een boeken bestellen die tegenwoor-
dig op maandag worden gehaald en 
gebracht. Op woensdag van 11.00 

Als vanouds staat Astrantia weer 
paraat met de tent tijdens de Vier-
daagse. Donderdagavond tijdens 
de Vierdaagse is het met de aan-
wezige disco een gezellige boel. 
Traditioneel weten jong en oud 
elkaar daar te vinden en is het 
ouderwets gezellig tot in de late uurtjes.
Op vrijdag verwelkomt Astrantia 
de wandelaars als ze de ponton-

Vragen, opmerkingen, ideeën of 
klachten met betrekking tot De Kop-
pel kunt u voortaan kwijt bij Hans 
Korsten. Hij is de nieuwe secreta-
ris van Stichting Gemeenschaps-
huis Middelaar. Via e-mail is Hans 
het beste te bereiken (hanskorsten@
chello.nl). Natuurlijk kunt u ook 
Wim Wijnhofen en Martien van Ha-
ren, de overige leden van het bestuur, 
aanspreken. Michel Schobben heeft 
in goed overleg het bestuur verlaten.

Wifi in De Koppel

Astrantia in de zomer

Nieuwe secretaris 
bij Stichting 
Gemeenschapshuis

brug oversteken en nog eenmaal ex-
tra uitrusten voor de laatste feeste-
lijke kilometers naar Via Gladiola.

Op 16 augustus vindt voor de derde 
keer de strijd om de Hertog Jan Cup 
plaats op het sportpark. Astrantia 1 
presenteert zich daar onder leiding van 
de nieuwe trainer Danny Claassen. 
Vier ploegen strijden in drie wedstrij-
den van 45 minuten om de felbegeerde 
beker. Het toernooi begint om 12.00 
uur en eindigt om 14.45 uur. Daarna 
kan er natuurlijk nagepraat worden 
onder het genot van een drankje. 

Op zondag 30 augustus vindt ter 
voorbereiding op het korfbalseizoen 
een korfbaltoernooi plaats. Vanaf 
9.30 uur kunt u in een sfeerrijke am-
biance genieten van leuke korfbal-
wedstrijden. De meiden van trainer 
Johnny Vervoort zullen u zeker niet 
teleurstellen, ze  trakteren op moo-
ie en vooral spannende wedstrijden.

Kom gerust langs!!!
Het bestuur van Astrantia SV

tot 13.00 uur is iemand aanwezig die 
je kan helpen bij het boeken bestel-
len. Ook kun je uit de boekenkast 
een boek lenen en andere neerzetten.
Veel plezier met het gebruik van 
wifi in De Koppel.
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U kunt uw artikelen voor de 

oktober-krant tot 
20 september mailen naar:

dorpskrantmiddelaar@gmail.com
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Hier zou uw
advertentie

 kunnen staan
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en formaten naar: 

dorpskrantmiddelaar@gmail.com

8.

door Marieke Lemmen

Het Gemeenteconcert van de fan-
fare, samen met harmonie Erica en 
de Mookse drumshowband ligt al 
meer dan twee maanden achter ons. 
Toch betreft het een concert om 
nog even bij stil te staan. Niet al-
leen omdat het zo mooi was, maar 
ook omdat Jan Cremers er voor 
het eerst in het openbaar optrad als 
nieuwe voorzitter van de fanfare. 
Na vijftien jaar voorzitterschap wilde 
Piet van Uffelen een stap terug doen. 
Hij blijft gelukkig nog een jaar be-
stuurslid maar heeft de hamer overge-
dragen aan Jan. Jan Cremers woont 
met zijn vrouw Trees inmiddels al-
weer zes jaar in Middelaar. Hij komt 
oorspronkelijk uit Noord-Holland 
maar is, na verschillende woon-
plaatsen in het land, hier neergestre-
ken en dat bevalt hem goed. Momenteel 
werkt Jan als adviseur voor verschil-
lende organisaties. Hij is 63 jaar en de 
kinderen zijn zo goed als uitgevlogen. 
Helaas betekent het voorzitterschap 
geen muzikale versterking voor de 
fanfare maar van zijn ervaring met 

verschillende bestuurders kan dank-
baar gebruik worden gemaakt.

Intussen heeft ook de jaarlijkse An-
jeractie van het Prins Bernhard Cul-
tuurfonds plaats gevonden. De fan-
fare wil alle dorpsgenoten bedanken 
voor hun bijdrage aan deze actie,  die 
indirect ook steun voor de fanfare 
betekent. Onze volgende actie is de 
activiteitenkalender. Daaraan wordt 
op het moment hard gewerkt en leden 
zullen er (vanwege de late school-
vakanties) in de eerste week van sep-
tember mee langs de deur komen. 
Ons volgende optreden is het kermis-
concert in De Koppel. Ons traditionele 
optreden op de Vierdaagse-donder-
dag kan jammer genoeg niet door-
gaan. Vanwege vakantie, zwanger-
schapsverlof en zelf meelopen is het 
korps met de Vierdaagse zo ver uit-
gedund dat een goed stuk muziek niet 
meer gegarandeerd kan worden.

Op het persoonlijk vlak valt te ver-
melden dat er onder de leden aar-
dig wat ouder- en grootoudergeluk 
te vieren is en dat Anneke en Do-

Nieuws van fanfare 
St. Caecilia

Scheidend voorzitter Piet van Uffelen (links) en zijn opvolger Jan Cremers. 
(foto: Marieke Lemmen) 

ris Theunissen op 20 juni allebei 
geslaagd zijn voor hun C-diploma. 
Verder is de fanfare dringend op 
zoek naar een ervaren slagwerker. 
Voor inlichtingen en aanmelding-
en (ook voor andere instrumenten) 
zie: www.fanfaremiddelaar.nl. Daar 
vindt u ook een contactformulier.


